

Patents acquired: US 7,077,117 B1 / US D706,879 S / US D706,880 S / R.O.C. M244431 / R.O.C. M320468 / R.O.C. D160112 / R.O.C. D159178 / R.O.C. M480664 / EM002246579-0001 / R.O.C.D168410 / R.O.C.D1531145 / USD744048S / EM002541334-0001 / R.O.C. D180133 / EM003297555-0001 / EM003297530-0001/EM003568161-0001/EM003568161-0002/R.O.C. D182341/R.O.C. D184761

// WARNING 警告

電槍使用之注意事項 Maintenance

- 請勿使用劣質或回收BB彈,以減少槍管損耗及避免 卡彈。
- 一旦發生卡彈或射擊速度降低時,應立即停止射擊, 以避免齒輪過度耗損。請使用通槍條將殘彈清除,或 檢測電池電量後方可繼續使用。
- 不使用本產品時,請務必將射擊選擇鈕置於保險(S) 的位置上,並將電池移除並定期使用通槍條清潔搶管
- 4. 請依原廠附贈之保險絲規格使用。不當配置可能導 致零件故障, 槍内配置M100彈簧請用20A保險絲, M120彈簧請用25A保險絲。
- 5. 彈頭直徑6mm。其槍口動能為二焦耳以下、射程範圍為50公尺以内。
- 適用年齡為十六歲以上,未成年人使用時需有成年人 在場監督。
- 7. 使用本商品不得改造或變造,並不得使用金屬彈頭。
- 「此槍非玩具」,濫用可能造成嚴重傷害,尤其是眼睛。使用時應確保本身及射程範圍內所有人員均已確實穿戴護目鏡。
- 9. 使用方法或注意事項請詳閱說明書内容。
- (原產地:台灣/製造商:一芝軒企業有限公司/地址:台中市神岡區東洲路79巷67號/電話:04-25256461)

- To reduce the abrasion of inner barrel and to avoid jam, please do not use inferior or reused BB pellets.
- If your gun is jammed or the muzzle velocity has decreased, please stop shooting immediately in case the gear abrades excessively. Use the clearing rod to clear out the remaining pellets, or check your battery power before continue using your gun.
- Please engage the safety, dismount the battery and clear the inner barrel with the clearing rod periodically when not using this product.
- 4. Please use the fuse with the specification according to the original one. Equipping improper fuse might cause malfunction to the components. If your gun is applied with a M100 spring, please use 20A fuse, If applied with a M120 spring, please use 25A fuse.
- 5. The diameter of the BB pellet is 6mm. It's muzzle energy is less than two joules, and the shooting range is within 50 meters.
- The suitable age to operate is 16 and above, Adults must supervise at aside while juveniles operate the product.
- Modify, reform, and use of metal bullets on this product are strictly forbidden.
- 8. This is NOT a toy. Abusing might cause severe injuries, especially to the eyes. Before operating, please make sure that every Personnel in the shooting range have worn eye protections properly, including the operator himself.
- 9. Please read the manual for instruction or precaution.
 Origin: Taiwan/ Manufacturer: ICS enterprise Co., Ltd / Address:
 No.67, Ln. 79, Dongshou Ad., Shengang Dist., Taichung City 429,
 Taiwan / TEL: (886) 4-2525-6461



